

## ANNEX C

## ANNEXE C

No. 4319. INTERNATIONAL CONVENTION CONCERNING THE USE OF BROADCASTING IN THE CAUSE OF PEACE. SIGNED AT GENEVA, SEPTEMBER 23rd, 1936<sup>1</sup>

N° 4319. CONVENTION INTERNATIONALE CONCERNANT L'EMPLOI DE LA RADIODIFFUSION DANS L'INTÉRÊT DE LA PAIX. SIGNÉE À GENÈVE, LE 23 SEPTEMBRE 1936<sup>1</sup>

WITHDRAWAL of reservation made upon accession<sup>2</sup>

*Notification received on:*

19 July 1990

MONGOLIA

(With effect from 19 July 1990.)

*Registered by the Secretariat on 19 July 1990.*

RÉTRAIT de réserve formulée lors de l'adhésion<sup>2</sup>

*Notification reçue le :*

19 juillet 1990

MONGOLIE

(Avec effet au 19 juillet 1990.)

*Enregistré par le Secrétariat le 19 juillet 1990.*

<sup>1</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. CLXXXVI, p. 301; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 8 and 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see references in Cumulative Indexes Nos. 8, 10, and 13, as well as annex C in volumes 1291, 1299, 1342, 1354, 1369, 1381, 1386, 1389, 1390, 1397, 1403 and 1412.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1412, No. C-4319.

<sup>1</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CLXXXVI, p. 301; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 8 et 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 8, 10, et 13, ainsi que l'annexe C des volumes 1291, 1299, 1342, 1354, 1369, 1381, 1386, 1389, 1390, 1397, 1403 et 1412.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1412, n° C-4319.